

科学家深度成长合作



Our consultants can work with you to select research questions and design experimental studies more likely to be attractive to high-profile journals and your peers. We can help you perform rigorous analyses, with or without statistics. More importantly we can help you make sense of your results and position them in the "bigger picture".

子曰咨询专家团队与你一起选择更值得发表的研究问题并设计针对的实验研究计划，设计严格的统计与非统计学分析，让你的研究获得高影响力期刊的青睐和同行的引用。更重要的，我们能帮助你挖掘研究结果的意义和创新点，将研究结果展示的普遍规律精准定位于更广泛的、更受关注的科学图景中。

Many clients ask us for help when it's too late—they have already finished the project and just want to publish it—but they are disappointed when journals repeatedly reject their work because of problems or inadequacies that were decided early in the project. We can help you avoid those mistakes.

不要在木已成舟时才寻求支持 - 我们许多客户总在课题研究已完成的发表阶段才来寻找论文润色，但是研究过程中的缺陷（对照缺失、关键证据）在项目进行是就已造成‘硬伤’。我们能帮你避免因为这样的原因而反复被拒。

Our experienced consultants, who are former researchers from the US and Europe with extensive experience in publishing, can work with you along part or all of your journey from IDEA to PRODUCT. We can advise you on how to

子曰咨询来自欧美的跨文化科学家团队有极丰富的论文发表经验，我们能在你项目的关键阶段或者整个过程中帮助你，形成独一无二的创新立意并构思论文成果。我们将帮助你：

- frame your research question(s) 构造好科学研究问题
- design your experiments 设计滴水不漏的实验计划
- analyze your data 一起分析你的数据
- prepare the overall story 架构你的研究故事

such that high-level international journals and peers are likely to consider your work attractive. 以使高影响力期刊和同行认为你的研究，更值得发表。

Contact us for a discussion and quotation at info@creaducate.hk
更进一步讨论与报价，请联系我们